
Zápis ze schůze Školního senátu a Ekotýmu dne 11. 1. 2017 

 

 Získali jsme 2. titul Ekoškola, úkol na příští schůzku je seznámit se s výstupy 

a doporučeními na školním webu, záložka Dokumenty (Ekotým) 

 Městský úřad Jirkov – seznámit s výsledky auditu, zvážit, jakým způsobem 

aktivněji zapojit zřizovatele do našeho dění 

 Ekotým přemýšlel o tom, jak pozvat třeba pana starostu nebo někoho 

jiného z města na Den Země uspořádáme nějakou akci, do příště návrhy 

 Seznámení předsedkyně Zuzky Hladové s výsledky svačinové ankety, 

výsledky též na nástěnce 

 Bylo by dobré navázat spolupráci s firmami nebo třeba s domovem 

důchodců/více zapojit rodiče do projektu Ekoškola - JAK??? 

 

11. ledna 2017 zapsala Markéta Tonková 5. B 

                                            

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                     


